

# Carbon Reduction Charter (減碳約章)

## Statement of commitment 承諾宣言

**We understand and agree that 我們理解並同意 -**

✓ Combating climate change and reducing greenhouse gases (GHG) emissions have become major challenges to the community.

應對氣候變化和減少溫室氣體排放，已成為社會的重大挑戰。

✓ Efforts to reduce GHG emissions will also be beneficial to maintaining a healthy living environment and improving air quality.

減少溫室氣體排放，有助維持良好的生活環境及改善空氣質素。

✓ We can play a useful part to reduce GHG emissions from buildings.

我們可以積極參與，減少建築物的溫室氣體排放。

## Implementation 執行

**In order to contribute to reduce GHG emissions from buildings, we are committed to -**

為協助減少建築物的溫室氣體排放，我們承諾會致力 -

✓ Encouraging and supporting the buildings' management to conduct carbon audit on buildings and improve their GHG emission performance in accordance with the recommendations arising from the audit.

鼓勵和協助大廈管理層為建築物進行碳審計，並按審計結果提出的建議，改善其溫室氣體排放表現。

✓ Formulating implementation plans with measurable targets to promote and support the reduction of the overall GHG emissions from buildings.

制訂可量度目標的實施方案，以推廣並支持減少建築物的整體溫室氣體排放。

✓ Promoting and facilitating GHG emission reduction by supporting offsetting activities to compensate for the GHG emissions from buildings.

鼓勵及促進減少溫室氣體排放，支持可抵銷建築物溫室氣體排放的活動。

✓ Facilitating the adoption of environment-friendly equipment, products and practices in buildings wherever possible.

在可行情況下，盡量為建築物引入更環保的設備、產品和作業方法。

✓ Drawing up plans to promote the awareness and acceptance of the tenants and users of buildings regarding the GHG emission reduction measures.

擬訂計劃，加強建築物租戶和用家對溫室氣體減排措施的認識和認受性。

✓ Working in partnership with all the stakeholders in the community to promote best practices and behavioral changes to reduce GHG emissions.

與社會上各持份者攜手合作，推廣最佳做法及促使行為習慣改變，以減少溫室氣體排放。